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ZAPISNIK 4. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 24.9. ob 19 uri 

Kraj srečnja: Kašča 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

2 Franc Rebec podpredsednik P 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik O 

4 Marko Vuk sekretar P 

5 Jurij Bogataj zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster O 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost O 

    

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 4 od 7 članov UO. UO je sklepčen. 

DNEVNI RED: 

1.  

1. Potrditev plana aktivnosti za oktober 

2. Pregled finančnega stanja in predlog virov sredstev za štipendijski sklad 

3. Izvedba donacije za Nino Lamovec (oz. babico Miklavčič Robert Marijo) 

4. Rastemo skupaj 

5. Martinovanje 2023 

6. Priprave na Miklavževanje 

7. Priprave na Božično-novoletni koncert 

8. Priprave na proslavo 20. obletnice ustanovitve kluba 

9. Razno 

 

TOČKA 1 – Pregled in organizacija dogodkov v oktobru 

Mesec oktober začnemo 3.10. z obhajanjem Urbanova 50-letnice, ki smo jo zaradi obilice 
dogodkov morali prenesti iz septembra na oktober. Urban nas skupaj s partnerji vabi na Križno 
goro. Namesto daril, prosi, da svoje prispevke darujemo našemu štipendijskemu skladu 
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Četrtek 10.10. bom po planu imeli predavanje dr. Mihe Markelja, ki bo predaval o Izvoru naših 
prednikov na Škofjeloškem. Na dogodek so vabljeni tudi naši partnerji prijatelji, drugi rotary 
klubi del javnosti, ki spremlja objave knjižnice Škofja Loka 

Na predsednika se je obrnil Urlli Kersting iz Rotary kluba Muenchen Flughafen, ki bi želel 17.10. 
v Škofjo Loko in nam predstaviti svoje načrte za guvernerski mandat, ki ga bo na bavarskem 
kmalu nastopil. Če prav s tem posega v naše načrte za mesec oktober, mu bomo željo 
omogočili, ker je, baje, to edini datum, ki je zanj primeren.  

Ker smo s tem že presegli načrtovano število dogodkov za september, drugih srečanj do konca 
oktobra ne bo. 

SKLEP 1: 

Sprejme se plan dogodkov za oktober v naslednji obliki: 

6 Čet, 3.10.2024 
Urbanovo presenečenje – 
druženje na Križni gori Urban vabi na srečanje z Abrahamom 

7 
čet.,10.10.2024 

Izvor naših prednikov na 
Škofje Loškem 

ddr. Miha Markelj predavanje o poselitvi Škofjeloškega ozemlja. Na dogodek vabljeni 
tudi partnerji in rotarijski predlagatelji.  

 8 čet, 17.10.2024 

Ulrich Kersting, RC 
Munchen Flughafen 
Predstavitev predlogov 
kandodatov za člane  

Ulli bo kot governer elect predstavil program dela 
 Na internem srečanju tudi predstavimo predloge za kandidate 

 

TOČKA 2 – Pregled finančnega stanja 

Jure poroča, da smo za požare v Makedoniji iz sredstev kluba nakazali pomoč 400 €, med tem 
se je sredstev za ta namen do sedaj nabralo 190 €.  

Enako ugotavlja, da se botrstvo za štipendijski sklad v praksi praktično še ni začelo izvajati. 

Katjuša je sporočila, da jo je klical Simeone iz RC Medvode. Pravi, da niso prejeli računa za 

drugega otroka, ki je šel na terapevtski tabor na Debeli rtič. Mi smo račun za dve osebe 

prejeli in ga že plačali. Iz RC Koper pa smo prejeli zahvalo v imenu njihovega predsednika 

Iztoka Babnika in glavne organizatorke rotarijskega kampa na Debelem rtiču Loredane 

Matkovič za sodelovanje pri izvedbi kampa.  

SKLEP 2: 

Na 3. srečanju se člane pozove, da prispevajo za požare v Makedoniji z namenskim 
nakazilom 10-30 € na račun našega kluba. 
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Enako se jih pozove da na račun kluba nakažejo namenska sredstva za botrstvo našemu 
štipendijskemu skladu, bodisi v stalnih mesečnih obrokih, bodisi v večjem enkratnem 
znesku. 

Franček preveri z RC Koper ali je pogrešani račun bil izdan in se uskladi z RC Medvode.  

TOČKA 3 – Izvedba donacija za Nino Lamovec 

SKLEP 3: Poverjenik za socialne projekte Andrej naj naveže stik z gospo Miklavčičevo 

in se dogovori za izvedbo donacije. 

TOČKA 4 – Rastemo skupaj 

Katjuša je sporočila, da bo izvedba okrogle mize v okviru projekta Rastemo skupaj v torek, 

22.10. Za pomoč je dogovorjena z Nino, Joži in Urbanom. 

TOČKA 5 – Martinovanje 

Organizacijo dogodka je tudi leto prevzel Marko Murn. Letos bomo martinovali v Škofji Loki, 
vinarji bodo prišli k nam. Za ta namen je Marko  že rezerviral gostilno pri Starman 14.11. ob 18h. 
Vabilo s ceno in programom bo poslal do 15.10. 

Tema večerje bo spajanje hrane in vina: ob vsakem krožniku bosta dve vini Ščurek-Bužinel. 
Pride vsaj 20 bricev. Poleg  naših partnerjev povabimo še naše tradicionalne goste na 
Martinovanjih iz RC Tržič-Naklo(4-6 oseb). 

TOČKA 6 – Priprave za miklavževanje 

Katjuša in Janez sta v septembru obiskala ravnateljico OŠ Jela Janežiča z namenom doreči 
aktivnosti v okviru projekta Rastemo skupaj . Ob obisku je ravnateljica rekla, da bodo pripravili 
predloge za obdarovanje cca. 70 otrok. Miklavževanje naj bi potekalo v petek, 6.12.2024.  

SKLEP 4: Boštjana prosimo za dokončni dogovor z ravnateljico in organizacijo daril. 

TOČKA 7 - Organizacija božično-novoletnega koncerta 

Ana je sporočila, da bo glavni nastopajoči na koncertu mešani zbor Creshendo.  

Večino članov izvedbenega tima za koncert smo že imenovali na prejšnjih sejah (Boštjan – 
Sokolski dom, Marko V. -prigizki, Urban - pijača in strežba, Jure - karte, Franci - tisk, Boštjan in 
Andrej – plakat). Tokrat smo določili še glavnega koordinatorja projekta. 

SKLEP 5: UO je za glavnega koordinatorja božično-novoletnega koncerta določil Franca 
Rebca. 
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TOČKA 8 – Priprave na 20 obletnico ustanovitve našega kluba 

Dogajanje bo zaradi vabljenih klubov RC Munchen Flughafen in RC Triest internationa trajalo več 
dni in ga bo koordiniral Janez. Andrej bo režiral slavnostno akademijo. Franci Bogataja prosimo, 
da poskrbi za zbornik. 

Na trgatvi v Medani, je Damjan podal idejo o izvedbi 5L buteljke, ki bi jo pripravili za našo 20. 
obletnico in bi jo prodali na akademiji in izkupiček namenili za izbrani dobrodelni namen. 
Prijatelji iz Medane so se s predlogom strinjali, Damjan pa se je ponudil za sponzorstvo te 
buteljke. Poslati moramo naš logo in kaj želimo imeti napisano na buteljki. Prav tako bi pri 
našem hišnem vinarju »Domačija Bizjak« naročili buteljke za naše goste ob obletnici (cca. 50 
bulteljk po 10 €) z našim logorom in besedilom.  

Polo majice: Marko M. ugotavlja, da je Urbanov ponudba, ki ga je predstavil na drugem 

srečanju UO cenovno ugodnejša od njegovega vira, zato naj Urban dela naprej in pripravi 

vzorec majice. Če ne bi bili zadovoljni s kvaliteto, se za pripravo vzorca pozove potem še 

potencialni dobavitelj sportstyle. 

TOČKA 4 – Razno 

- Novi člani 

SKLEP 6: Predsednik pozove člane, k dajanju predlogov za kandidate za nove člane. 

- Prošnja za pomoč zdravniški odpravi v Kenijo 

SKLEP 7: Prošnji za pomoč zdravniški odpravi v Kenijo se zaradi pomanjkanja sredstev ne 

ugodi. Letos smo sredstva za tovrstno dejavnost že namenili Zdravniški odpravi v Ugando.  

 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 


